
Nakažených zdravotníků přibývá…
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„Pokud by současný trend přibývání, který se téměř blíží exponenciálnímu růstu, nadále pokračoval - bude během
několika týdnů mít zdravotnictví těžký problém,“ říká přednosta Kardiologické kliniky Fakultní nemocnice Královské
Vinohrady a 3. Lékařské fakulty UK Petr Widimský o nakažených zdravotnících. Podle něj se stále pohybujeme na
zvladatelné úrovni, ale pokud by počet zdravotníků pozitivních na covid-19 přibýval stejným tempem, mohla by se situace
během několika týdnů stát nezvladatelnou.

„Momentálně jsme na pomyslném metru závažnosti od 1 do 5 na zhruba prvním či druhém stupni, pokud bude ale
současný trend pokračovat, mohli bychom se dostat až na ten pátý,“ varuje. Widimský tvrdí, že převážně se zdravotníci
nakazí doma nebo mezi lidmi, ne v nemocnicích. Pravidla jsou tam totiž natolik přísná, že je riziko přenosu minimální.
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